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PROTOKÓŁ Nr XXXII/2022 

 Sesji Rady Gminy Komarówka Podlaska 

z dnia 30 września 2022 r. w godzinach 9:00 – 10:48 
 

Ustawowa liczba Radnych Gminy – 15 radnych 

 

Obecni radni: 13 radnych wg załączonej listy obecności. 

 

Obecni sołtysi: 9 sołtysów wg załączonej listy obecności. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: Wójt Gminy Pan Ireneusz Demianiuk, Skarbnik Gminy Pani Małgo-

rzata Patkowska, Sekretarz Gminy Pani Elżbieta Zienkiewicz. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie i sprawy organizacyjne, 

1) stwierdzenie quorum; 

2) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji; 

3) ustalenie porządku obrad. 

2. Informacja o pracy w okresie międzysesyjnym: 

1) Wójta Gminy, 

2) Przewodniczącego Rady Gminy. 

3. Sprawozdanie z wykonania budżetu za I półrocze 2022 r. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie 

1)zmiany wieloletniej prognozy finansowej; 

2)zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok. 

5. Wolne wnioski i informacje. 

6. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 1.1 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – poinformowała, iż dzisiejsza sesja Rady 

Gminy Komarówka Podlaska jest zwołana na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 

roku o samorządzie gminnym. Powitała zebranych. Stwierdziła na podstawie listy obecności, iż 

Rada jest władna do podejmowania uchwał, ponieważ na 15 Radnych Rady Gminy Komarówka 

Podlaska w sesji uczestniczy 13 Radnych. 

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA SESJI 

lp nazwisko imię status 

1 Bylicki Andrzej obecny 

2 Golanko Stanisław Paweł obecny 

3 Ilczuk Sławomir obecny 

4 Klimiuk Tomasz obecny 

5 Krupska Joanna Genowefa obecna 

6 Lisiecki Jakub nieobecny 

7 Magier Tadeusz obecny 

8 Orłowski Wiesław obecny 
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9 Sałuch Sebastian nieobecny 

10 Siwiński Janusz obecny 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł obecny 

12 Weremczuk Tomasz obecny 

13 Wiszniewski Zbigniew obecny 

14 Wodzińska-Furman Edyta obecna 

15 Żukowski Błażej obecny 

 

 

obecni 13 

wszyscy 15 

procent 86,67 % 

Kworum zostało osiągnięte 

 

Ad. 1.2. 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska poinformowała, że protokół, z ostatniej sesji 

był wyłożony do wglądu. Wzorem poprzednich sesji, zaproponowała przyjęcie protokołu bez od-

czytywania. Zapytała, czy ktoś ma uwagi do protokołu. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

głosowanie Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 30 września 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 
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1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub nieobecny 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian nieobecny 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że protokół został przyjęty 

jednogłośnie. 

Ad 1.3. 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przystępujemy do ustalenia porządku 

obrad. Wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektów uchwał w sprawie wyra-

żenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Komarówka Podlaska (wieża 

stacji bazowej bezprzewodowego dostępu do internetu w miejscowości Przegaliny Duże) oraz w 

sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Komarówka 

Podlaska (lokal mieszkalny). Przewodnicząca Rady Gminy odczytała wniosek. 

Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektów uchwał stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo jeszcze uwagi 

?Uwag nie zgłoszono. 

 

głosowanie Wprowadzenie do porządku obrad projektów uchwał w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Komarówka Podlaska (wieża stacji bazowej 

bezprzewodowego dostępu do intermetu w miejscowości Przegaliny Duże), oraz w sprawie 

wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Komarówka Podlaska 

(lokal mieszkalny). 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 30 września 2022 r.   
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typ głosowanie jawne imienne większość bezwzględna 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub nieobecny 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian nieobecny 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że wniosek o wprowadzenie 

do porządku obrad projektów uchwał w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stan-

owiącej własność Gminy Komarówka Podlaska (wieża stacji bazowej bezprzewodowego dostępu 

do intermetu w miejscowości Przegaliny Duże) oraz w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieru-

chomości stanowiącej własność Gminy Komarówka Podlaska (lokal mieszkalny) został przyjęty 

jednogłośnie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo jeszcze uwagi do 

zmienionego porządku obrad? 
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Uwag nie zgłoszono. 

 

głosowanie Głosowanie nad przyjęciem porządku obrad. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto. 

 

data 30 września 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub nieobecny 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian nieobecny 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 
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Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że porządek obrad został 

przyjęty jednogłośnie. 

 

Przyjęty porządek obrad: 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie i sprawy organizacyjne, 

             1) stwierdzenie quorum; 

2) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji; 

3) ustalenie porządku obrad. 

2. Informacja o pracy w okresie międzysesyjnym: 

1) Wójta Gminy, 

2) Przewodniczącego Rady Gminy. 

3. Sprawozdanie z wykonania budżetu za I półrocze 2022 r. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Komarówka 

Podlaska (wieża stacji bazowej bezprzewodowego dostępu do internetu w miejscowości 

Przegaliny Duże); 

2) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Komarówka 

Podlaska (lokal mieszkalny); 

3) zmiany wieloletniej prognozy finansowej; 

4) zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok. 

5. Wolne wnioski i informacje. 

6. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 2. 

Informacja o pracy w okresie międzysesyjnym. 

 

Ad. 2.1 

Wójt Gminy – Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowni Państwo. Od ostatniej sesji, Pani 

Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowni Państwo od ostatniej sesji ogłosiliśmy postępowanie 

przetargowe na zakup autobusu do przewozu osób niepełnosprawnych. Po otwarciu ofert okazało 

się, że wpłynęła jedna oferta na kwotę 441 570 zł. Tutaj poziom dofinansowania 300 000, ale mie-

liśmy zaplanowane 350 000. Brakuje nam 86 000 tys. Jeżeli dzisiaj Państwo zechcecie takiej zmiany 

dokonać, proponujemy, żeby dołożyć pieniądze, wybrać tę ofertę i podpisać umowę i wtedy na 

koniec listopada ten autobus byłby tutaj. To jest głównym powodem dzisiejszej naszej sesji, żeby, 

nie blokować tylko ewentualnie dołożyć albo unieważnić to postępowanie. Wnioskujemy o to, żeby 

te pieniądze dołożyć i wybrać ofertę. 

Dalej przygotowujemy się do złożenia wniosku do Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich 

na modernizację gminnej oczyszczalni ścieków oraz stacji uzdatniania wody i rozbudowę sieci wo-

dociągowej. PROW taki nabór ogłosił. Tam można uzyskać do 100% dofinansowania, więc posta-

nowiłem, że taki wniosek złożymy. Na ujęciu wody zrobimy to, co wrzuciliśmy z tego, dużego 

projektu, żeby obniżyć koszty. Tam jest i zbiornik i modernizacja studni oraz modernizacja tego 

ujęcia. Chcemy dalej modernizować gminną oczyszczalnię i przymierzamy się, do rozbudowy sieci 

wodociągowej w takim kierunku, żeby, tę sieć połączyć z naszą, z ujęcia komarowski go. Połączyć 

w Wiskach, żeby docelowo nie kupować wody z Rudna. Taka koncepcja jest przygotowywana, 

opracowywana i to chcemy złożyć. Jeżeli uzyskamy to dofinansowanie, to byśmy to realizowali. 

Odbyło się otwarcie remizy OSP Wólka Komarowska i przekazanie lekkiego samochodu ratowni-

czo-gaśnicznego. Tutaj w niedzielę była taka uroczystość. Wykonana została dokumentacja projek-

towo-kosztorysowa, chcemy złożyć, jeżeli uzyskamy to na modernizację dróg gminnych w ramach 

II edycji Polskiego Ładu, teraz dalszy etap to jest decyzja środowiskowa na tych drogach powyżej 
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1 km oraz tu gdzie nie ma kanału technologicznego. Wniosek do ministra o odstąpienie od koniecz-

ności budowy kanału technologicznego i następnie przetarg i wykonanie. Wykonywane są przydo-

mowe oczyszczalnie ścieków. Tutaj wykonawca zapewnia, że w październiku te wszystkie przydo-

mówki zostaną wykonane i to byśmy w tym roku zakończyli ten etap. I już mamy pozwolenie na 

budowę, to zmieniające, na naszą gminną oczyszczalnię, to co na tamtej sesji mówiłem. Tam zmie-

niliśmy troszeczkę koncepcję i trzeba było zmienić pozwolenie na budowę i mamy wykonawcę, 

który jest przygotowany do wejścia na budowę. Prowadziłem bieżące te wszystkie sprawy, przyj-

mowałem interesantów. Dziękuję. 

 

Ad. 2.2 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Pełniłam dyżury, podpisywałam również 

uchwały, a także uczestniczyłam w posiedzeniu Komisji Budżetowej. Dziękuję. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przystępujemy do punktu następnego: 

Sprawozdanie z wykonania budżetu za I półrocze 2022 r. 

 

Skarbnik Gminy  - Wykonanie budżetu na 30 czerwca 2022r za I półrocze przedstawia się nastę-

pująco: Dochody wykonano w wysokości 12 936 741 zł, to jest 42,70% planu. Dochody bieżące 12 

389 488 zł to jest 62% planu, dochody majątkowe niskie mamy wykonanie w tym półroczu. Większa 

realizacja będzie w drugim półroczu, to jest 5% wysokości planu 547 253zł. Natomiast wydatki 

wykonano w wysokości 12 274 952 zł, to jest 37,76% planu. W tym wydatki bieżące 11 276 641 zł 

to jest 57% planu Wydatki majątkowe 998 311 zł tj. 7,3% planu. Budżet zamknął się  nadwyżką w 

wysokości 661 789 zł Po stronie rozchodów, czyli spłaty naszych kredytów, spłaciliśmy w tym pół-

roczu 342 tys. Zadłużenie Gminy obecnie wynosi 5 536 558 zł. Jeżeli chodzi o wykonanie wydat-

ków, prowadzimy zadania na mocy porozumień tj. prowadzenie Liceum i Warsztatów Terapii Zaję-

ciowej. Wykonaliśmy w tym zakresie 1 146 000 401 zł. Wydatki związane z zakwaterowaniem i 

wyżywieniem obywateli Ukrainy 45 tys. tj. porozumienie zawarte z powiatem i te pieniądze dosta-

jemy od powiatu. Po stronie zadań własnych, utrzymanie dróg gminnych 75 973 zł wykonanie. Mie-

nie komunalne, czyli remonty tych mieszkań komunalnych, utrzymanie, ogrzewanie, energia elek-

tryczna 63 941zł dostajemy od powiatu. Funkcjonowanie Urzędu, Rady Gminy, promocja Gminy 1 

416 041 zł. Funkcjonowanie Ochotniczych Straży Pożarnych 182 405 zł, obsługa długu, czyli spłaty 

odsetek od kredytów 137 800 zł. Oświata wydatkowaliśmy w tym półroczu 3 340 738 zł tj. Szkoła 

Podstawowa i Przedszkole, to jest 53% planu w oświacie. Następnie prowadzimy takie zadania jak 

ochrona zdrowia, czyli zwalczanie narkomani i przeciwdziałanie alkoholizmowi, wydatkowaliśmy 

23 742 zł. Na pomoc społeczną 578 180 zł to są wydatki związane z domami pomocy, zasiłki okre-

sowe, zasiłki stałe, dodatki mieszkaniowe, usługi opiekuńcze, pomoc w dożywianiu dzieci, funk-

cjonowanie GOPS oraz realizacja projektu " Moda na seniora" 101 374 zł. Gospodarka komunalna 

i ochrona środowiska 369 222 zł i w tym jest prowadzona gospodarka ściekowa, gospodarka odpa-

dami, ochrona powietrza atmosferycznego i klimatu, oświetlenie uliczne oraz usuwanie foli rolni-

czej. Było takie zadanie realizowane z Funduszu Ochrony Środowiska. Kultura i Ochrona Dziedzic-

twa Narodowego 252 678 zł i tutaj mamy utrzymanie Gminnego Centrum Kultury, Biblioteki oraz 

zadania związane z ochroną zabytków. W dziale kultura fizyczna wydatkowaliśmy 40 983 zł w tym 

była dotacja dla klubu AZ-Bud i energia elektryczna. Zadania zlecone. Otrzymujemy pieniądze z 

zewnątrz. Wykonaliśmy w tym półroczu 3 454 747 zł i tu są takie zadania: Wypłata podatku akcy-

zowego, dotacja na zadania z ewidencji ludności, dowodów osobistych i USC. Zadania związane z 

pomocą obywatelem Ukrainy, wypłata świadczeń oraz pomoc społeczna naszych mieszkańców, 

usługi opiekuńcze, świadczenia wychowawcze 500+, świadczenia rodzinne oraz Karta Dużej Ro-

dzinny. Jeżeli chodzi o wydatki majątkowe to przedstawie je tak szybko z tabelki która, jest załącz-

nikiem do tego, sprawozdania. Po stronie wydatków majątkowych to częściowo zapłaciliśmy za 

budowę sieci wodociągowej w Przegalinach Dużych i Brzezinach 375 409 zł. Następnie na budowę 

budynku OSP Wólce Komarowskiej wydatkowano 49 148 zł. Zakup klimatyzatorów do budynku 
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OSP w Przegalinach Dużych 10 899 zł. Zakup kosiarki OSP Kolembrody 12 899 zł i budowa oświe-

tlenia ulicznego na ulicy Polnej w Komarówce Podlaskiej 75 tys. Modernizacja budynku Regional-

nej Izby w Kolembrodach 79 968 zł i realizacja projektu Efektywne Wykorzystanie Dziedzictwa 

Kulturowego w Gminie Komarówka tu był remont Gminnego Centrum Kultury, w tym roku reali-

zowany 393 425 zł. Sprawozdanie zostało wysłane do Regionalnej Izby Obrachunkowej. I opinia 

Izby z dnia 29 sierpnia 2022 roku jest pozytywna. Jeżeli są jakieś pytania? 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy ktoś z Państwa ma jakieś pytania od-

nośnie tego, sprawozdania ? Sprawozdanie Państwo wszyscy otrzymali. Czy przeanalizowali? 

 

Skarbnik Gminy - Odczytała uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Lublinie z 29 sierpnia 2022 r. w sprawie zaopiniowania przedłożonej przez Wójta Gminy Koma-

rówka Podlaska informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy za pierwsze półrocze 2022 roku. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Budżetowej. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Pan Wiesław Orłowski – Opinia 

Komisji jest pozytywna. 

 

 

głosowanie Sprawozdanie z wykonania budżetu za I półrocze 2022 r. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 30 września 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 
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6 Lisiecki Jakub nieobecny 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian nieobecny 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że sprawozdanie z wykonania 

budżetu za I półrocze 2022 r. przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 4.1 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – przechodzimy do punktu następnego pod-

jęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Komarówka Podlaska (wieża stacji bazowej bezprzewodowego dostępu do internetu w miejscowo-

ści Przegaliny Duże). 
 

Wójt Gminy - Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado. Wprowadzę tylko w temat, dyskutowaliśmy na 

komisji budżetowej, ale może nie wszyscy Państwo wiedzą. Chodzi o tę wieżę która, jest w Przega-

linach Dużych za budynkiem remizy OSP. Były to wieże, które miały w ramach tego internetu sze-

rokopasmowego działać. Starosta Radzyński był właścicielem tej wieży, ale nam tę wieżę przekazał 

na własność. Myśmy wykonali ocenę wartości tej wieży z tej racji, że, chcemy ją wydzierżawić albo 

ją sprzedać. Zapadła decyzja, że korzystniejsza będzie sprzedaż, więc dzisiaj taki temat na Sesji 

Rady Gminy się pojawia. Wartość kosztorysowa tej wieży wynosi 211 300 zł netto i do tego podatek 

VAT trzeba naliczyć. Sprzedaż będzie w trybie przetargowym. Myślę, że jak staliśmy się właścicie-

lem to też, na nas obowiązki ciążą, chociażby konserwowania tej wieży. My na to nie mamy środków 

ani możliwości. Trzeba było to zlecać firmie zewnętrznej, wieża ma przeszło 60 m wysokości, więc 

to jest dosyć wysoki obiekt, dlatego jest propozycja, żeby tę wieżę wystawić do przetargu i jeszcze 

po spełnieniu całej procedury pewnie w tym roku, w połowie grudnia dokonalibyśmy sprzedaży 

wieży. W międzyczasie trzeba było dokonać podziału działki, żeby sprzedać ten kawałek działki, co 

jest ogrodzona za remizą. Nowy właściciel, który będzie miał wieżę, będzie miał też i działkę. I 

prowadził tam jakąś działalność. Są osoby zainteresowane zakupem, bo już się dopytywały, jak tylko 

dowiedziały się, że my tutaj coś robimy w tym kierunku. Firmy  są zainteresowane. Taka propozycja 

jest, jak Państwo wyrażą zgodę, to byśmy przygotowali ten wykaz nieruchomości przeznaczony do 

sprzedaży i ogłaszali postępowanie przetargowe. A pieniądze? Powiem tak, wieża jest w Przegali-

nach Dużych, to każdy wie. Jak była budowana, mieszkańcy Przegalin mieli też sporo obaw odno-

śnie oddziaływania na ich życie i zdrowie, wiec rozmawialiśmy, jeszcze jak Starosta był, że w przy-

padku ewentualnej sprzedaży, czy jakichś zysków z dzierżawy, żeby te pieniądze zostawały w miej-

scowości Przegaliny Duże. Myślę, że to jest najbardziej sensowne rozwiązanie, a na jaki cel by to 

było przeznaczone, to myślę, że zrobimy zebranie wiejskie z sołtysem, z radnymi, z mieszkańcami 

i postanowimy, na co te pieniądze przeznaczyć, ale na razie sprzedajmy. Wprowadzimy to do bu-

dżetu, na pewno to będzie wydatkowane, w budżecie następnego roku, bo jak powiedziałem, cała 

procedura jak przebiegnie, to optymistycznie połowa grudnia byłaby sprzedaż. Moje zdanie też jest 
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takie, aby te pieniądze zostały w miejscowości Przegaliny Duże. 

 

Radny Pan Andrzej Bylicki – Czy jest zainteresowanie? 

 

Wójt Gminy - Jest. Dlatego tak chcemy w miarę szybko, bo są firmy, które chcą nawet w tym roku 

próbować po zakupie ewentualnym, montować urządzenia na tej wieży. Także zainteresowanie jest 

i myślę, że będą chętni. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Budżetowej. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Pan Wiesław Orłowski – Opinia 

Komisji jest pozytywna. 

 

Sekretarz Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieru-

chomości stanowiącej własność Gminy Komarówka Podlaska (wieża stacji bazowej bezprze-

wodowego dostępu do internetu w miejscowości Przegaliny Duże). 
 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Komarówka Podlaska (wieża stacji bazowej bezprzewodowego 

dostępu do internetu w miejscowości Przegaliny Duże). 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 30 września 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 
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5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub nieobecny 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian nieobecny 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski  ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie 

wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Komarówka Podlaska 

(wieża stacji bazowej bezprzewodowego dostępu do internetu w miejscowości Przegaliny Duże) 

została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 4.2 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – przechodzimy do punktu następnego pod-

jęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Komarówka Podlaska (lokal mieszkalny). 
 

Wójt Gminy – Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado. Chodzi o lokal mieszkalny przy ulicy Wojska 

Polskiego, to małe mieszkanko takie 20 metrów, to jest w Domu Nauczyciela. Tak dla zobrazowa-

nia. My mamy taką zasadę, że jeśli któryś lokal się opróżnia na stałe, to proponujemy, żeby ten 

lokal był sprzedawany. Tak samo i tutaj w tym przypadku. Chcemy go wystawić w trybie przetargu 

do sprzedaży. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Budżetowej. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Pan Wiesław Orłowski – Opinia 

Komisji jest pozytywna. 

 

Sekretarz Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomo-

ści stanowiącej własność Gminy Komarówka Podlaska (lokal mieszkalny). 
 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Komarówka Podlaska (lokal mieszkalny). 

jednostka Rada Gminy 
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wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 30 września 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub nieobecny 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian nieobecny 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie wyra-

żenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Komarówka Podlaska (lokal 

mieszkalny) została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 

Ad. 4.3 
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Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przechodzimy do punktu podjęcie uchwały 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Skarbnik Gminy – Przedstawiła zmiany wieloletniej prognozy finansowej. Szanowni Państwo, je-

żeli chodzi o zmiany wieloletniej prognozy finansowej, to są proponowane zmiany w następujący 

sposób: Wprowadzono zmiany dokonane Zarządzeniami Wójta Gminy, to jest zarządzenie nr 75/22 

na kwotę 82 991 zł oraz Zarządzenie nr 76/22. Zwiększono dochody i wydatki 42 220 zł. Natomiast 

na Sesji proponujemy zmiany w przedsięwzięciach: budowa przydomowych oczyszczalni w Prze-

galinach Dużych i Żulinkach chodzi o zmniejszenie limitu zobowiązań w roku 2023. Całość środków 

przesuwamy na rok 2022, ponieważ ta inwestycja zostanie zakończona i płatności też będą w tym 

roku. Jest to kwota 276 637 zł, którą przenosimy na rok 2022 z roku 2023. W przedsięwzięciu bu-

dowa sieci wodociągowej w miejscowościach Przegaliny Duże, Przegapiany Małe, Brzeziny i Ko-

lembrody i Żelizna. Przedsięwzięcie realizowane z udziałem środków z Polskiego Ładu. Rozpisu-

jemy tutaj środki na inspektora nadzoru, bo wcześniej te środki były zabezpieczone w roku 2024, a 

teraz zgodnie z wytycznymi z tego Polskiego Ładu, rozpisujemy je na płatności w poszczególnych 

latach. Czyli w roku 2022 – 3075 w roku 2023 - 40 000 i w roku 2024 -40 000 Ogółem limit tego, 

przedsięwzięcia nie ulega zmianie. Wprowadzamy, w związku z tymi zmianami, środki na dochody 

z Unii Europejskiej na realizację projektu Budowa oczyszczalni przydomowych Żulinki- Przegaliny 

Duże 164 200 zł oraz wprowadzamy 25 000 zł na wykonanie dokumentacji na przebudowę wodo-

ciągu, tu chodzi o odłączenie od miejscowości Rudno, żebyśmy mieli tę wodę swoją. Będzie to 

wniosek składany do PROW-u ze 100% dofinansowaniem z Unii Europejskiej. W dziale 600 wpro-

wadzamy środki 50 000 zł dochody z Nadleśnictwa na remont drogi gminnej wspólne przedsięwzię-

cie Nadleśnictwa Międzyrzec i Gminy Komarówka Podlaska jako inwestor wiodący. W dziale: 900 

- gospodarka komunalna wprowadzamy 25 000 zł, są to środki z Unii Europejskiej 100% dofinan-

sowania na wykonanie dokumentacji na przebudowę oczyszczalni ścieków w Komarówce i to będzie 

wniosek pisany z PROW-u. Dochody bieżące. Wprowadzamy kapitalizację odsetek na rachunku 

gminy 17 600 zł. Dochody ponadplanowe z tzw. podatku od małpek 10 230 zł. Wprowadzamy 150 

000 zł dochody bieżące z podatku VAT z 2021 roku, które możemy odzyskać z tytułu montażu 

instalacji solarnych dla mieszkańców. Był taki projekt realizowany i teraz podatek Urząd Skarbowy 

ma nam zwrócić. Dochody bieżące zlecone 336 616 zł tutaj wprowadzamy 16 zł 13 gr. środki z 

funduszu pomocy na zadania z zakresu pesel oraz wprowadzamy dodatkowo jeszcze środki na 110 

wniosków, które wpłynęły od 31 sierpnia do 28 września na wypłaty dodatku węglowego, jest to 

kwota 336 000 zł. Jeżeli chodzi o wieloletnią to tyle. Jeszcze tylko powiem, że w związku z tymi 

zmianami, zwiększono deficyt budżetu o 125 890 zł, są to przychody niewykorzystane ze środków 

pozostających na rachunku bankowym, 386 zł są to środki, które zostały z roku 2021 z zadań na 

przeciwdziałania alkoholizmowi, 13 000 zł z niewykorzystanych środków z odpadów komunalnych 

z 2021r oraz przychody z subwencji na kanalizację 2021 roku 112 437 zł. W związku z tym deficyt 

też o tę kwotę 125 000 zł się zwiększa i obecnie wynosi 2 824 425 zł 17gr. To by były wszystkie 

zmiany. 

Objaśnienia do zmian w wieloletniej prognozy finansowej z 30 września 2022 roku stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Budżetowej. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Pan Wiesław Orłowski – Opinia 

Komisji jest pozytywna. 
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Skarbnik Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finanso-

wej. 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 30 września 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej nieobecny 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz nieobecny 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz nieobecny 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej została przyjęta jednogłośnie. 
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Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 4.4 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przechodzimy do punktu podjęcie uchwały 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok. 

 

Skarbnik Gminy – Przedstawiła zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok. Szanowni Państwo, je-

żeli chodzi o zmiany w uchwale budżetowej, to po stronie dochodów to mówiłam już przy wielolet-

niej prognozie finansowej. Ogólnie, wprowadzamy dochody w wysokości 778 646,84 zł. Po stronie 

wydatków zmiany wyglądają następująco: Zadania własne w dziale infrastruktura wodociągowa wsi 

zwiększono środki o 304 712 zł i w tym jest 25 000 na wykonanie dokumentacji do projektu Unii 

Europejskiej na przebudowę wodociągu oraz na realizacje projektu Budowa oczyszczalni przydo-

mowych Żulinki - Przegaliny Duże 276 637zł przeniesione z roku 2023, ponieważ zadanie to zosta-

nie wykonane w tym roku, tak jak już mówiłam wcześniej. Następnie w dziale 400, wytwarzanie i 

zaopatrywanie w energię elektryczną, gaz i wodę zmniejszono 900 zł, są to środki na fundusz so-

cjalny i te środki zostały przeniesione do administracji, bo tak musi być zgodnie z wytycznymi, że 

wynagrodzenia nie mogą się znajdować w tym dziale 400 tylko wszystko w 750 w administracji. W 

dziale łączność i transport w dziale 600 wprowadzamy 94 925 zł i tutaj zwiększamy 8 000 zł na 

wykonanie dokumentacji na budowę dróg z Polskiego Ładu i 86 925 zł na remont drogi gminnej w 

Żeliźnie. Jest to wspólne przedsięwzięcie, z Nadleśnictwa 50 000 zł i nasze środki zabezpieczamy 

wysokości 36 925 zł, ale może ich wszystkich nie wykorzystamy, bo jak się dowiedziałam już teraz, 

po prostu będą zdjęte, bo tam nie będzie potrzebny inspektor i dokumentacja,  ale tego, do końca nie 

wiem. To ewentualnie około 16 000 zł, by nam zostało. W dziale 750, administracja publiczna zwięk-

szamy 41 900 zł na zakup usług w Urzędzie Gminy 30 000 zł oraz 1 900 zł przenosimy z wodociągu 

i oczyszczalni ścieków do tego jeszcze tak do końca i nie ewentualnie by  do tego działu i zwięk-

szamy o 1 900 zł, oraz zwiększamy środki na promocję Gminy 10 000 zł. W strażach pożarnych 

zmniejszamy 74 200 zł i tutaj zmniejszamy dotacje majątkową OSP Wólka 70 000 zł i zmniejszamy 

rezerwę kryzysową o 4 200 zł z przeznaczeniem na zakup artykułów promocyjnych, otwarcie remizy 

OSP w Wólce Komarowskiej. Oświata i wychowanie tutaj zwiększamy środki wysokości 36 800 zł 

na dotacje dla szkół niepublicznych. Jest to Walinna i Brzozowy Kąt. W dziale 851 ochrona zdrowia 

zwiększamy 10 616 zł na zakup materiałów. 386 zł wprowadzamy przychody z roku 2021 oraz 10 

000 środki te pochodzą z dochodu z tytułu podatku od tak zwanych małpek. Pozostałe zadania w 

zakresie polityki społecznej zwiększamy 87 000 zł na zakup samochodu, o czym Pan Wójt wcześniej 

wspominał, dla osób niepełnosprawnych, bo kwota po przetargu wynosi 441 570 zł i właśnie te 87 

000 musimy zwiększyć, bo tam w planie było 354 000zł. Gospodarka komunalna i ochrona środo-

wiska zwiększmy 37 067 zł. Zmniejszamy odpis od pracownika z oczyszczalni i przenosimy do 

działu 750, czyli do administracji oraz zwiększamy na zakup usług związanych z odbiorem odpadów 

komunalnych od mieszkańców, to jest związane z tym, że, te przychody, środki, które zostały z roku 

2021, trzeba je wprowadzić jako przychody i zwiększają one wydatki o te 13 000 na odpady. Nie ma 

niedoboru w odpadach tylko po prostu, żeby budżet był zgodny z prawem. Oraz 25 000 zł zwięk-

szamy środki na przygotowanie projektu na wykonanie dokumentacji na przebudowę oczyszczalni 

ścieków w Komarówce. Zwiększamy dotacje o 30 000 zł w dziale Kultura i ochrona dziedzictwa 

narodowego zwiększamy dotacje dla Gminnego Centrum Kultury. Zadania zlecone, to tak jak już 

mówiłam o dochodach, 16 zł na nadanie numeru pesel dotyczy to obywateli Ukrainy. Wprowadzamy 

po stronie wydatków 336 600 zł, jest to kwota pozostała na wypłatę dodatku węglowego, są to wnio-

ski w ilości 110. Wcześniej wprowadzaliśmy 600 wniosków na dodatek węglowy na poprzedniej 

sesji. I budżet zamyka się deficytem w wysokości 2 824 425 zł. 

Uzasadnienie do uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok nr XXXII/252/2022 

Rady Gminy Komarówka Podlaska z dnia 30 września 2022 roku stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 
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Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Budżetowej. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Pan Wiesław Orłowski – Opinia 

Komisji jest pozytywna. 

 

Skarbnik Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok. 

 

Przerwa w obradach 952-1003 – problemy techniczne. 

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 30 września 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub nieobecny 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian nieobecny 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 
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12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie  

zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 5 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przechodzimy do punktu wolne wnioski i 

informacje. 

 

Radny Pan Sławomir Ilczuk – Panie Wójcie w imieniu mieszkańców ul. Ks. Jana Rudnickiego i 

własnym, chciałem podziękować za szybkie załatwienie sprawy z chodnikiem. Jeszcze czeka 

sprawa ewentualnego podcięcia drzewa. W imieniu mieszkańców ul. Staszica, bo eksperymentalnie 

zostało tam wykonane, nie wiem przez kogo, wyrównanie studzienki. Sprawdza się to na ten mo-

ment. Jest to dosyć tania technologia. Czy byłaby możliwość wykonania tą technologią pozostałych 

zapadniętych studzienek? 

 

Radny Pan Andrzej Bylicki – Już od kilku lat wspomina się o tych studzienkach, gorzej jest na tej 

nowej drodze, kilka miesięcy, a już są zapadnięte. Widziałem zakładane takie pierścienie. Może 

można je poprawić w ramach gwarancji? Drugie pytanie: czy ze względu na brak I klasy Liceum, 

czy będą jakieś oszczędności? 

 

Innych pytań, wniosków nie zgłoszono. 

 

Wójt Gminy – Udzielił odpowiedzi: 
Ad. drzewa to podetniemy w tym parku. 

Ad. inicjatywy remontu studzienek jest to cenna inicjatywa. Zobaczymy, co z tym dalej będzie. Stu-

dzienki na ul. Wojska Polskiego to w ramach gwarancji. Zrobimy przegląd pogwarancyjny, bo też 

robią się zastoiska wodne, przy wjeździe do Ośrodka, przy parkingu i te studzienki. Jest też opcja 

jak podnoszenie na pierścieniach i myślę, że wykonawca to zrobi, podniesie, bo one od początku 

były zaniżone. 

Brak I klasy w Liceum, w tym roku nie da żadnych zaległości, ponieważ klasa nie utworzyła się z 

końcem sierpnia. Żadnemu nauczycielowi nie została wypowiedziana umowa. Nauczyciele uzupeł-

niają etaty w Szkole Podstawowej, więc mają te same godziny. Budynek trzeba utrzymać, żadna 

redukcja etatu nie nastąpiła, więc na pewno w tym roku oszczędności nie będzie. Ewentualnie w 

następnym roku, już do końca maja trzeba dać wówczas wypowiedzenia nauczycielom, zmieniające, 

czyli ograniczające etat. Dopiero wtedy byłyby ewentualne oszczędności. 

Wójt Gminy poinformował również, że 6 października odbędą się ponad powiatowe ćwiczenia stra-

żackie, działania odbędą się w Żeliźnie. Otrzymaliśmy preparat tabletek ze stabilnym jodem. Są 

zdeponowane w Ośrodku Zdrowia. Mamy plan, na wypadek, gdyby konieczność zaszła, punktów 

gdzie tabletki będą wydawane: Urząd Gminy, GCK, Remiza OSP w Komarówce Podlaskiej, Remizy 

w Derewicznej, Brzozowym Kącie, Wiskach, Kolembrodach, Żeliżnie, Przegalinach Dużych, Świe-

tlica w Przegalinach Małych i Remiza w Wólce Komarowskiej. Do każdego punktu przypisany jest 

pracownik Urzędu Gminy. Jeśli zajdzie taka sytuacja, dowiezie tabletki i będzie koordynował ich 

wydawanie. Na chwilę obecną nie ma nakazu, aby to rozdawać. Jeśli będzie, to każdego w miarę 

szybko ta tabletka dotrze. 
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Innych pytań nie zgłoszono. 

 

Ad. 6 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Podziękowała zebranym i zamknęła 

XXXII Sesję Rady Gminy w Komarówce Podlaskiej. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

                     Protokolant            Przewodniczący Rady Gminy 

 

          Anna Kurianowicz-Klimiuk            Joanna Krupska 

 

 

 Protokół sporządzono dnia 14 października 2022 roku. 
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WYKAZ UCHWAŁ RADY GMINY KOMARÓWKA PODLASKA 

podjętych na sesji w dniu 30 września 2022 r. 

Uchwała Nr XXXII/249/2022 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Komarówka Podlaska. 

Uchwała Nr XXXII/250/2022 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Komarówka Podlaska. 

Uchwała Nr XXXII/251/2022 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

Uchwała Nr XXXII/252/2022 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


